



General Meeting

October 1st, 2023 at 17:00 h
at the Community Room

After standstill and restrictions due to the Corona measures in the last two years before, we have now experienced a quite relaxed year 2023 with ResiBar events, many private events in the community room, more visible life in the settlement and a beautiful settlement festival.

All this does not work without commitment of the association and quite some organization.

To look back and also to plan the next year, we are now holding an ordinary general meeting on 01.10.2023 at 17:00 h in our community room.

The meeting is open to the public - every resident of the settlement can participate and raise ideas and questions

Agenda

- Welcome
- Report of the board members
(communication, finances, renting, garden group, festival committee)
- Acknowledgement of outgoing board members
- Impressions from the festival
- Report on the traffic situation in our neighbourhood
- News from the property management
- Miscellaneous (if necessary, replacement/new election)

We are also still looking for 1-2 new board members for a temporary collaboration in one area each. Please let us know shortly beforehand or by e-mail or at the meeting if you would like to participate

After the meeting there will be offered an aperitif at 6 pm.

Best regards

Juana, Christian, Miyuki, Erhart



Mitglieder-Versammlung

1. Oktober 2023 um 17:00 h
im Gemeinschaftsraum

Nach Stillstand und Einschränkungen durch die Corona-Massnahmen in den beiden Jahren zuvor haben wir nun ein recht relaxtes Jahr 2023 erlebt mit ResiBar Events, vielen private Anlässen im Gemeinschaftsraum, mehr sichtbarem Leben in der Siedlung und einem schönen Siedlungsfest.

Das alles geht nicht ohne Engagement des Vereins und einiges an Organisation. Dafür steht der Verein Hornbachsiedlung.

Zum Rückblick und auch zur Planung des nächsten Jahres führen wir nun eine ordentliche Mitgliederversammlung am 01.10.2023 um 17:00 h in unserem Gemeinschaftsraum durch. Die Versammlung ist öffentlich - jeder Bewohner der Siedlung kann teilnehmen und Ideen und Fragen anbringen.

Tagesordnung

- Begrüssung
- Bericht des Vorstands und der Ressorts
(Kommunikation, Finanzen, Vermietung, Gartengruppe, Festkommittee)
- Verdankung an ausgeschiedene Vorstände
- Rückblick auf das Siedlungsfest
- Bericht zur Verkehrssituation im Quartier
- Neues aus der Liegenschaftsverwaltung
- Diverses (ggf. Ersatz-/Neuwahl)

Wir suchen auch immer noch 1-2 neue Vorstandsmitglieder für eine zeitweise Mitarbeit in je einem Bereich. Bitte meldet Euch kurz vorher bei uns oder per E-mail oder an der Versammlung, wenn Ihr da mitarbeiten möchtet.

Im Anschluss an die Versammlung gibt es um 18 h einen Apero.

Es grüssen Euch
Juana, Christian, Miyuki, Erhart